
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den. 4. januar 2017 kl. 18 i fælleshuset 

Mødedeltagere: Yvonne, Jack, Michael, Ann 

Afbud: Anita, Pernille, Kristian 

1. Valg af mødeleder: Jack 

2. Godkendelse af referat 

Ligger hos Anita, som er sygemeldt. 

3. Opfølgning fra sidst 

Ikke noget 

4. Ordensregler 

Boliggården har bedt Pernille om kopi, så de kunne rette i det. Det er der sagt nej til, det er 

kun os der retter efter ændringer på beboermøder. 

5. Snerydning 

Boliggården har ønsket at ændre i det, men vi holder fast i det der er aftalt, evt. kontakter 

LLO for at høre hvor vi står rent juridisk. 

6. Hjemmeside 

Fejl på hjemmeside. Evt. virus på siden? Pernille er desværre ikke til stede, så hun kan tage 

action. Pernille orienteres og Michael undersøger one.com for muligheder. 

7. Gulve 

Mail fra Niels Ole besvares / rykkes. Thomas mødte ikke til mødet. 

8. Orientering. Boliggården/Formanden  

Ikke noget 

9. Beboere henvendelser  

En beboer har spurgt efter referat af info møde i dec. 

10.  GF, vedtægter ændringer 

Ann vender det med Anita. Boliggården evt. ind over, så vi ikke siger ja ti noget der er 

dårligt for os. 

11. Nyt fra grupperne. 

Intet nyt. 

12. Nyt fra ejendomsmestrene 

Ulrich stopper, men beboerne er ikke informeret? Bestyrelsen undrer sig over at det ikke er 

officielt. 

13. Vinduer i udhuse 

Bestyrelsen blev enige om aflange vinduer. Men hvad med de steder hvor der ikke er 

vinduer i dag? Michael besvare mail fra Niels Ole. 

14. Asbest håndtering under helhedsplan 

På baggrund af sanering i Tingbjerg, ønsker bestyrelsen en garanti for at det ikke er 

sundhedsskadeligt at blive boende under renovering af boligerne. Michael sender mail til 

Niels Ole, Lisbeth Westbye og Kant Arkitekterne. Evt. punkt til næste møde i følgegruppen. 

 

15. Evt. 


